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            VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 5 MAART 2009. 

 

Aanwezig: dhr. de Wind; dhr. den Hollander; dhr. Landman; dhr. van Ravenzwaaij; 

dhr. Tepas, mevr. Mooy. 

Afwezig met kennisgeving: mevr. Bracht; dhr. Klijn; dhr. van der Zee; dhr. 

Deekens. 

 

Aangezien er geen belangstellenden zijn deze vergadering, kunnen we meteen 

beginnen. 

 

Mededelingen. 

Deze zijn aan een ieder rondgemaild. 

Het voorstel, gedaan door dhr. Drieënhuizen in de vorige vergadering over het 

eventuele gebruik van Abbestede als doorsteek naar de Mineweg: dit gaat niet, 

omdat je dan door water moet. Tijdens onze reactie op het Boskerpark hebben 

wij als DR steeds aangedrongen op het gebruik van de Voorweg en daar blijven 

we bij. 

Op 6 april as. staat het jaarlijkse voorjaarsoverleg met de Gemeente gepland. 

Dhr. Tepas mailt alle punten nog naar iedereen door, zodat men er nog even naar 

kan kijken en eventueel aanvullen. 

Er wordt een nieuwe wandelroute opengesteld in het Zwanenwater naar het 2e 

meer. 

De baggerwerkzaamheden zijn afgerond, nu moet het slib gaan inklinken. 

Het plan rijst om een thema-avond te beleggen “Ontwikkeling Callantsoog”. Om 

een “helicopter-visie” te bepalen over het dorp. Mogen we groeien of moeten we 

klein blijven? 

Jaarrond strandtenten is rond, alleen zijn de randvoorwaarden nog niet bepaald. 

De vergunningen etc. zullen door de Gemeente worden opgesteld. 

Drainage Uyterlandt: om dit aan de achterkant van de villa’s te doen onder de 

stoep, blijkt geen optie, omdat daar alle nutsleidingen liggen. Er zijn 

hemelwaterafvoeren en die kunnen ook gebruikt worden. De bewoners zullen 

door middel van een brief op de hoogte gesteld worden net als de voorgaande 

keer. 

De info-avonden over de herindeling zijn goed bezocht. In Callantsoog was de 

hoogste opkomst. Hier is 61% tegen herindeling. In de andere kernen zijn de 



  

meningen verdeeld. Er is nu een informateur aangesteld, dhr. Schoofs, die gaat 

kijken wat de mogelijkheden zijn. 

Op 17-02-2009 is er een info-avond geweest over het opnieuw opstarten van de 

reactor in Petten. Men gaat nu een jaar draaien en bekijken hoe het gaat. Tevens 

wordt dit jaar gebruikt om voorbereidingen te treffen om de definitieve lekkage 

op te lossen. Het risico is op het moment erg laag. 

Op 23-02-2009 is de Klankbordgroep Veelkleurig Zijpe bij elkaar geweest. Dhr. 

Tepas is hier naar toe geweest. Hij heeft aangegeven dat de groenvoorziening 

verbeterd moet worden, en geen kaalslag meer, zoals nu gebeurd is. 

Op deze avond is ook duidelijk geworden dat de waterberging die de Gemeente 

Zijpe moet maken, verlaagd is met 10%. De bewoners worden op 8 en 9 april 

geïnformeerd in Oudesluis en Petten. Hier zullen alle disciplines aanwezig zijn. 

Voor het seizoen van 2009 wordt er een wandelpad opengesteld in het Botgat. In 

de duinen komt ook een uitkijktoren. Deze wordt ontworpen door scholieren uit 

de Gemeente Zijpe. 

 

Diverse werkgroepen. 

Kustverdediging: er is een nieuwe Kust op Kracht bulletin binnengekomen. 

Callantsoog: er is een tweedeling onder de ondernemers m.b.t. het ondergronds 

parkeren, wel willen ze allemaal uitbreiding van hun negotie. Er is een nieuw 

voorstel gemaakt, waarin alle huidige parkeerplaatsen blijven bestaan, deze 

tekening wordt in de klankbordgroep van 16-03 besproken. 

Huwelijkslocatie: de tekst die opgesteld was, was onduidelijk. Er is nu een nieuwe 

tekst gemaakt en die is goed. 

Kerknollen: gaat mee naar het voorjaarsoverleg met de Gemeente. 

 

Verslag. 

Mevr. Mooy had abusievelijk de verkeerde versie doorgestuurd. De aanpassingen 

zullen alsnog doorgestuurd worden. Dan wordt het verslag goedgekeurd. 

 

Post. 

Er is weer een uitnodiging binnen voor opruiming van zwerfvuil met de school. 

Dhr. Tepas en Landman zullen weer gaan helpen. Dit is op 17-03. 

Andere post is rondgemaild: o.a. diverse uitnodigingen voor diverse 

vergaderingen en een nieuwsbrief van Bureau Discriminatie. 

Actielijst: dhr. Tepas zal de nieuwe rondsturen. 

 

Rondvraag. 

Dhr. de Wind: de bouw van de huizen in ’t Zand loopt niet echt goed. Kan bouw in 

Callantsoog nu weer in beeld komen? ’T Zand is als groeikern aangemerkt. In 



  

Callantsoog zal alleen op inbrei-locatie gebouwd worden: Hoko en Dorpsweg 1. 

Plan Brolan is nog onduidelijk. 

Bouwplannen Dixie-bar: de sloopvergunning is verleend, ook voor het pand van de 

Hoko is een sloopvergunning verleend. 

Dhr. Landman, vraagt dit namens mevr. Bracht (afwezig): hangjongeren bij de 

abri aan de Jewelweg: is het een oplossing om de abri weg te halen? De DR vindt 

van niet. Handhaving is het probleem. 

Mevr. Mooy: communicatie richting Omroeper en Schager Courant: zij vindt het 

geen  goed idee om de structuur van de vergadering weer opnieuw te veranderen. 

We gaan door op de oude voet, die we eind 2008 afgesproken hebben en dat 

betekent dat er een inloop zal zijn voor belangstellenden aan het begin van de 

vergadering en dat daarna de vergadering besloten voort zal gaan. Dit wordt met 

algemene stemmen overgenomen. 

Op de agenda zal het woord “spreekuur” veranderd worden in “inloop”. 

 

Tot zover het verslag van de vergadering van 5 maart 2009. 

De volgende vergadering staat gepland voor 9 april 2009. 

 

Callantsoog, 

10 maart 2008, 

 

A. Mooy, 

Secretaris. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


